
 
 

 
 

 
 

 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 

Indiener : Karl Lauwers 

 
Datum: 5/1/2024 

 
Onderwerp vraag: Heirstraat 

 
Toelichtende nota 
 

Recent was ik te fiets in de Heirstraat, en een lokale inwoner sprak me aan omdat de 
Lindebomen die daar langs de weg groeien ertoe leiden dat het wegdek daar naar 

boven wordt geduwd (door de wortels van de bomen). Dit zorgt ook voor heel wat 
lawaai op het moment dat daar auto’s en zelfs zwaar verkeer over rijden. 

 
De inwoners zijn op zich wel fan van de bomen, maar vragen zich af of er niets   

 
Vragen: 

 
- Is het stadsbestuur op de hoogte van dit probleem? 

- Is het stadsbestuur van plan om dit op te lossen, bijvoorbeeld door een stuk van 
het wegdek dat naar boven komt weg te schrapen en er een nieuwe laag over te 

doen? Wat zou hiervan dan de timing zijn?  

 

 

         Karl Lauwers 


